
 
 

         
  
 
     

 

Circular (6) – Storage of Packing Materials during fair period 

 
Dear Exhibitor, 

Thank you for your support for exhibiting at the Hong Kong Watch & Clock Fair & Salon de TIME 2025. 

Further to the previous circular re the packing materials, kindly note that the rules and regulations regarding the packing 

materials will be strictly enforced by the Hong Kong Convention & Exhibition Centre (HKCEC). Placing packing materials, 

such as carton boxes, wooden boxes and plastic bags, above the ceiling or the booth, near the power sockets or 

inflammable items and any public area are strongly prohibited.  No electricity will be provided to the concerned booth if 

any materials found leaving improperly at above mentioned locations. 

In order to avoid any inconvenience, please arrange the packing materials to be taken away and stored by your own 

forwarder, or to be stored in a proper and safe location within your booth. 

Thank you for your kind co-operation. 

Hong Kong Trade Development Council  

通告(6) - 展覽會期間包裝物料之處理事宜 

致各參展商： 

感謝 貴司參加香港貿發局香港鐘表展以及國際名表薈萃 2025。 

有鑒於香港會議展覽中心的鄭重聲明，今年展會內將會嚴厲執行有關違規放置包裝物料之規例。若發現於攤位內、橫樑

上、靠近電力裝置或易燃物品等地方放有包裝物料，該攤位將不獲供電。 

為免延誤 貴司佈置展位及開展的時間，展商有責任妥善處置所有包裝物料。請參展商將包裝物料儲存於攤位內的安全地

方，或自行與運輸公司安排代為存放。 

 

多謝合作！ 

香港貿發局 


